
Skolebestyrelsen på Ørestad skole   

 

 

Side 1 

 

 

 

Referat 

Skolebestyrelsesmødet torsdag d. 20. juni 2019, 17-.. på Ørestad Skole, Mettes kontor (Kasper planlægger 

med efterfølgende) 

 

Mødeleder:Louise  Referent: Heidi 

 

1. Velkomst og godkendelse af dagsorden v. Louise, 1 min.  

1. Tilstede: Mette, Kasper, Line, Heidi, Louise, Eva, Christiane 

 

2. Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde, v. Mette, 5. min 

 

 

3. Kapacitet, v. Mette og Line, 30 min. 

1. Besøg fra BUF vedr.  genhusning – Mette og Christiane gik rundt med Michael (Buff) og 

hans sekretær. Der bliver set på, krat, kanal, plads bag skolen. Der blev set på mange 

muligheder. Vi vil helst have pavilloner tæt på.  

2. Der blev også talt om KKFO og Klub. Hvordan løses disse udfordringer. 

3. De er klar over, at vi skal have løsninger fra maj 2020 

4. (KFS har kapacitetssproblemer fra 2021) 

5. Der har tidligere været møde med KFS.  

6. Arbejde med ny struktur for skoledistrikter, inkl. tur i området med Borgmesteren 

 

Godt hvis vi igen d. 26. kunne sige, at vi gerne vil have en løsning tæt på Ørestad Skole. Og 

videregive, at vi stadig er dybt bekymrede over tidsplan.  

Evt. endnu et skriv om dette – på  

 

I forhold til frikommuneforslag. Muligheden for fællesskoledistrikter bliver sikkert nedlagt. 

(Gentofte) 



Skolebestyrelsen på Ørestad skole   

 

 

Side 2 

 

Der blev talt om flydende skoledistrikter, man Tobias Stark ville ikke uddybe. Vi må høre 

nærmere, om hvad de mener med dette.  

 

Vi er usikre på deadlines i forhold til skoledistrikt…  

  

 

4. Nyt fra Elevrådet, v. Mahak og Sabina, 10 min  

1. Udgår pga. rigtig fint afbud fra eleverne.  

 

5. Opsamling på div. principper, v. Heidi og Christiane (nedsat arbejdsgruppe), 15 min. 

1. Skole-hjem samarbejdet 

1. Har været på lærermøde og i MED-udvalg.  

2. Der har været afprøvet nogle modeller i Malerne og i Forskerne. 

3. Behovssamtalerne kan være både forældre eller læreres behov.  

 

 

 

2. Skolens kommunikations politik, inkl. Sociale medier 

1. Er blevet rettet til. Aula og 365 er kommet med m.m. 

3. Vi husker, at der er nogle redaktionelle rettelser i DNA´et. 

 

 

6. Endelig godkendelse af budget, v. Christiane og Pernille, 15 min. 

1. Der har været møde med Flemming, Christiane og Pernille.  

2. Budget er delt op i hvad vi har indflydelse på, og hvad vi ikke har indflydelse på.  

3. De enkelte team indkøber selv i forhold til teamets budget.  

4. Der er bl.a. sat kr. 250.000,- af til computere til udskoling og mellemtrin. 

5. KBH´s madhus skylder os stadig kr. 123.000,- 

6. Der fortsat Zoo-kort  
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7. Der er kommet penge fra 2-3 NIK børn. Dem får vi et engangsbeløb på kr. 60.000,- kr. til.  

 

 

7. Modulfoto og GDPR-regler, v. Mette, 10 min. 

1. Vil vi stadig lave vores fotobog? Forældrene skal give lov til at deres børn må komme på 

klassebilledet. 

2. Vi prøver. 

 

8. Nyt fra Medarbejder repræsentanterne, 10 min 

1. Der har været Blå Mandag. Vi vil gerne fremover fortsætte med mandag efter St. Bededag.  

2. 9. kl. afslutning. 

3. 8. kl studietur 

4. Eksamen – mundtlig og skriftlig er færdig nu. 

5. Mange er på ture, m.m.  

6. Design to improve Live  

7. Projetopgave I Maler Øst og indskolingen 

8. Indskolingen har også været ovre på byggepladsen. Hver klasse i Strengene har været 

derovre i 1 time 

9. Rokade i forhold til klasseværelser m.m. 

10. Fagfordelingen er ikke helt på plads.  

11. Korea og Finland har været på besøg 

 

 

 

9. Nyt fra skolens ledelse, v. Mette, 15 min 

1. Aula 

1. Udskudt indtil uge 43.  

2. Vores plan er klar 
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2. Rengøringsbesparelser 

1. Vi er blevet skåret 60 timer ned.  

2. En assistent er væk herfra.  

 

3. Vi har søgt senior-ordning/jobtræning til gulvvask og køkkenets tøjvask. 

3. Elevsager og skolebestyrelsens involvering 

1. Skolebestyrelsen går ikke ind i enkelte sager mht pædagogiske beslutninger, men 

henviser til skolens leder og lærere. 

2.  

4. Personale 

1. Mange ansættelser.  

2. Trivselsundersøgelsen flyttes til næste møde. 

5. Forskernes lærere bliver delt i Øst og Vest efter sommer. Eleverne forbliver i årgange på 

etagerne.  

Der har været uro i udskolingen. Reglerne er blevet strammet op.  

Nogle drenge fra udskolingen er kommet i praktik. De havde brug for at prøve noget andet. 

Det har givet noget ro. Det har hjulpet, at eleverne ikke har deres mobiler i skoletiden. 

 

 

10. Nyt fra KKFOs ledelse, v. Kasper, 10 min 

1. Mandag og torsdag skal indskolingen være mindre i skole og mere på KKFO.  

1. Eleverne får fri: Mandag kl. 13.15; torsdag k. 12.30 (tirs, ons, fre  kl. 14.00) 

2. Er ved at se på, hvordan omstrukturering kan give mere luft. 

3. Krattet er blevet lukket – nu er det en byggelegeplads. Der kan også lukkes af med vandet. 

11. Evt. 

d. 26. møde om ny skole. Line vil gerne deltage. Er der flere, som kan være med?  
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Louise vil gerne videregive formandsposten i bestyrelsen. Kan vi gå fra 4 års valg til 2 års valg til bestyrelsen. 

Der skal ikke andet til end at give Svend besked.  

Besluttet – det er en god idé. 

 

 

 


